
Protokół Nr IX/07
z obrad IX sesji Rady Miasta Piły w dniu 24 kwietnia 2007 roku

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00 -18,20/

Obrady IX sesji Rady Miasta Piły otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta Piły
Kazimierz Kosmatka stwierdzając quorum – nieobecni Józef Kurcin i Andrzej
Czapiewski – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady poprosił o rozszerzenie porządku obrad o:
1. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Piły;
2. zgodnie z pismem Prezydenta Miasta – rozszerzenie pkt. dot. projektu uchwały w

sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej inicjatywy
utworzenia jednostki pomocniczej – osiedla Koszyce o wytypowanie
przedstawicieli Rady Miasta Piły do składu Komisji Konsultacyjnej.

Za przyj ęciem ww. punktów Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka poprosił o wycofanie projektu uchwały w
sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.

Za wycofaniem powyŜszego projektu uchwały Rada opowiedziała się
jednogłośnie.

Porządek obrad IX sesji przyjęty został jednogłośnie.

Porządek przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach

pomiędzy VIII a IX sesją Rady Miasta Piły.
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3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Przewodniczącego Rady Miasta
Piły.

5. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Piły.
6. Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu miasta Piły za 2006

rok / Zarządzenie Nr 49/2007r. Prezydenta Miasta Piły z dnia 12 marca 2007r. w
sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonaniabudŜetu miasta Piły
za 2006 rok./.

7. Informacja z realizacji uchwał Rady Miasta Piły za 2006 rok.
8. Informacja w sprawie interwencji, skarg i wniosków za 2006r.
9. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły za 2006 rok.
10.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007r.
11.Projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu oraz rodzaju i

szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu.
12.Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.
13.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Miasta Piły w rejonie ul. Wrzosowej.
14.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Miasta Piły w rejonie ul. Jałowcowej.
15.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Miasta Piły w rejonie ul. Świerkowej.
16.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Miasta Piły w rejonie ulic Michałowskiego i
Szermentowskiego.

17.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli na dokonanie darowizny
nieruchomości gruntowej, połoŜonej w Pile przy al. Powstańców Wielkopolskich
na rzecz Województwa Wielkopolskiego.

18.Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w trybie przetargowym nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Piła.

19.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny
nieruchomości zbywanej w drodze zamiany na rzecz Inspektorii Towarzystwa
Salezjańskiego w Pile.

20.Informacja dotycząca wykonania uchwały Rady Miasta Piły Nr XXXI/371/05 z
dnia 22 lutego 2005r. w sprawie określenia zasad prowadzenia gospodarki
nieruchomościami w Gminie Piła.

21.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia “ Programu usuwania azbestu na terenie
Gminy Piła na lata 2007 – 2012”.

22.Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji
dotyczącej inicjatywy utworzenia jednostki pomocniczej – osiedla Koszyce.

23.Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Piły.
24.Interpelacje i zapytania.
25.Sprawy róŜne.
26.Zamknięcie obrad.
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Informacj ę w sprawie protokołu z obrad VIII sesji złoŜył Sekretarz obrad
Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z obrad VIII sesji przyj ęty został jednogłośnie, bez odczytania.

Ad-2/

W sprawie “Informacji Przewodnicz ącego Rady Miasta Piły o podejmowanych
działaniach pomiędzy VIII a IX sesją Rady Miasta Piły “ głos zabrali:

Radny Krzysztof Szewc zapytał o poczynione starania w zakresie podpisania
umowy na transmisje z obrad sesji –Zastępca Prezydenta Paweł Dahlke
poinformował, Ŝe wolę współpracy wyraziła tylko jedna telewizja, umowa
poprzednia posiadała zapis,Ŝe ma to być transmitowane w całej Pile, natomiast w
uchwale jest zapis, Ŝe Rada ustala w jakiej to ma być formie.

Radny Włodzimierz Michalski zaproponował, by taki punkt wprowadzić pod
obrady następnej sesji.

Radny Tomasz OŜarowski poprosił o dodatkowe informacje dot. punktu 1 –
informacji udzielił Przewodniczący Rady.

Informacja przyj ęta została jednogłośnie – informacja stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-3/

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły
pomiędzy sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły przyj ęte
zostało jednogłośnie – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

Przewodniczący Rady Miasta Piły Kazimierz Kosmatka odczytał rezygnację z
pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady – pismo stanowi załącznik do
protokołu.

3



Rada, jednogłośnie, powołała Komisję Skrutacyjną w składzie:
1. Pyziak Ryszard
2. Lus Jan
3. Ciechanowski Hubert.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy.

Ogłoszono przerwę.

Po przerwieKomisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania i przeprowadziła
głosowanie.

Ogłoszono przerwę.

Po przerwiePrzewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jan Lus poinformował, Ŝe
Komisja przeprowadziła procedurę głosowania, ale doszła do wniosku,Ŝe ustawa w
tej sprawie przewiduje głosowanie jawne.

Prezydent Kosmatkastwierdził, iŜ taka sytuacja zaistniała w wyniku sprzecznych
wyjaśnień w komentarzach, radcy prawni wychwycili to w ostatniej chwili, wobec
takiej sytuacji głosowanie w sprawie rezygnacji z funkcji przewodniczącego rady
naleŜy przeprowadzić w głosowaniu jawnym.

Dodatkowych wyjaśnień udzieliła radca prawny Urzędu BoŜena Krutulska –
Góral.

Za przyj ęciem uchwały w sprawie rezygnacji Przewodniczącego Rady Miasta
Piły głosowało 14 radnych, 1 radny był przeciwny, 6 radnych wstrzymało się od
głosu, uchwała przyjęta została większością głosów –uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Pan Kazimierz Kosmatka podziękował za współpracę.
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Prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki.

Ad-5/

Rada, jednogłośnie, powołała Komisję Skrutacyjną w składzie Ryszard Pyziak,
Jan Lus i Dorota Sokołowska, dla przeprowadzenia wyborów
Przewodniczącego Rady Miasta Piły. 

Radny Rafał Zdzierela zgłosi kandydaturę Radnego Pawła Jarczaka.
Radny Jarczak wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Jan Lus zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatów.

PowyŜszy wniosek przyjęty został jednogłośnie.

Powołana Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i
przeprowadziła głosowanie. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jan Lus odczytał protokół z wyborów
informuj ąc, Ŝe Przewodniczącym Rady Miasta Piły wybrany został Paweł
Jarczak.

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki odczytał uchwałę w sprawie
wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Piły – uchwała wraz z protokołem
Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu.

Prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak.

Ogłoszono przerwę.

Ad-6, 7, 8/

W sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu miasta Piły za 2006
rok głos zabrali:
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Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak odczytał:
– Uchwałę Nr SO – 0954/19/12/Pi/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 29 marca 2007r. w sprawie wyraŜenia opinii o
przedłoŜonym przez Prezydenta Miasta Piły sprawozdaniu z wykonaniabudŜetu
miasta za 2006 rok – uchwała stanowi załącznik do protokołu;

– Uchwałę Nr SO – 0955/34/12/Pi/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 kwietnia 2007r. w sprawiewyraŜenia opinii
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły o udzielenie absolutorium
Prezydentowi Miasta Piły za 2006 rok – Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował,Ŝe Komisja przyjęła sprawozdanie z wykonania budŜetu za 2006r. 4
głosami “za”, przy 1 głosie wstrzymującym się – wystąpienie stanowi załącznik do
protokołu.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformował o przyjęciu przez Komisję ww. sprawozdania, wraz z informacją o
realizacji uchwał i informacją o interwencjach i skargach, 3 głosami “za” przy 2
głosach wstrzymujących się.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziakpoinformował o
przyjęciu powyŜszego sprawozdania wraz z informacji.  

W imieniu radnych PiS głos zabrałRadny Tomasz OŜarowski – wystąpienie
stanowi załącznik do protokołu.

Następnie głos zabrali:

Radny Krzysztof Szewc m.in. stwierdził:
stwierdziliśmy, Ŝe planowane dochody z majątku gminy zostały niedoszacowane o
85%; przy pierwotnie planowanych 6.155 tys. osiągnięto dochody w tym zakresie
11.428 tys. Budzi to wątpliwości co do rzetelności przeprowadzenia szacunków,
przynajmniej w tym zakresie. Nie wypowiadamy się co do całości dochodów
poniewaŜ zdajemy sobie sprawę, Ŝe pewne dochody są nieprzewidywalne. RównieŜ
wątpliwości budzi poziom wydatków inwestycyjnych, realizacja na poziomie
zaledwie 41,7% tj. 10.384 tys. jest niepokojąca. Będziemy w sposób bardzo
wnikliwy kaŜde zmiany budŜetu analizować i w sposób bardzo precyzyjny domagać
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się wyjaśnień, dlaczego te zmiany są wprowadzane. UwaŜam, Ŝe 10 krotna zmiana
budŜetu budzi wątpliwości.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
– niedoszacowanie dochodów z majątku – wzrost, którego nie byliśmy w stanie

zaplanować wynikł z opłaty planistycznej, która wpłynęła w końcówce roku od
gestora terenów, na których odbywa się większy handel i tego typu wpływu nie
dało się w Ŝaden sposób zaplanować w budŜecie. Są takie elementy z dochodów
majątku gminy, których my nie jesteśmy w stanie wŜaden sposób przewidzieć, a
dotyczy to szczególnie popytu na mieszkania komunalne, które zbywamy i tu
nigdy nie da się oszacować tego w sposób taki, by mieć pewność, Ŝe ta wielkość
będzie taka, a nie inna;

– kolejna sprawa tośrodki na obwodnicę wewnętrzną – w ubiegłym roku była
decyzja Urzędu Marszałkowskiego o przyznaniuśrodków, inną sprawą jest to, co
się dzieje obecnie, wynika to z pewnych działań Ministerstwa Rozwoju
Regionalnego, które są jakby poza merytoryczną wartością, czy to wniosku, czy
przedsięwzięć, które się chce zrealizować.

Radny Krzysztof Szewc m.in. stwierdził:
pozwolę sobie z Panem się nie zgodzić, tak zarówno na Komisji Rewizyjnej jak i na
Komisji BudŜetu padały pytania w zakresie tego niedoszacowania i nie było mowy o
Ŝadnej opłacie planistycznej, ani o mieszkaniach komunalnych, a nawet wskazywano
na to,Ŝe popyt na mieszkania komunalne kształtuje się na podobnym poziomie. W
tym zakresie trochę innych informacji udzielali Pana pracownicy informując, Ŝe
powodem tego zwiększenia generalnie był wzrost cen nieruchomości na K-3.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
– to nie kłóci się z tym, co powiedziałem, ten element wartości nieruchomości był

m.in. przedmiotem burzliwych dyskusji na przełomie października i listopada,
gdzie próbowano sugerować, Ŝe skandalem jest, iŜ działka na K-3 sprzedana
została za 150 tys;

– zmiany w budŜecie – rzecz polega na tym,Ŝe zmiany w budŜecie nie wynikają z
faktu, iŜ ten budŜet zostałźle skonstruowany, a bardziej z tego,Ŝe pewne elementy
tego budŜetu wymagają doprecyzowania i dokonania określonych przeniesień, a z
drugiej strony wszelkie środki, które wpływają z zewnątrz, muszą być
wprowadzone do budŜetu i moŜe być tak, Ŝe co miesiąc mogą być proponowane
zmiany i tak np.środki na opiekę społeczną, na edukację – nie moŜna ich ruszyć
dopóki nie zostaną wprowadzone do budŜetu.
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Radny Jan Lus m.in. stwierdził:
– polecam ksiąŜeczkę “Przewidywanie przyszłości”; tam, gdzie parametry

matematyki są nieokreślone, praktycznie przewidywanie przyszłości jest
niemoŜliwe;

– jeŜeli Koledzy twierdzą, Ŝe moŜna przewidzieć budŜet 30 listopada i zakończyć go
w tych samych kwotach 30 listopada następnego roku, to gratuluję;

– poprę kaŜdy budŜet, który będzie miał więcej dochodów i więcej wydatków niŜ
planowane, zwłaszcza,Ŝe naŜadnej z Komisji nie stwierdzono,Ŝe jakiekolwiek
środki były źle wydatkowane.

Ad-9/

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zapytał kto z radnych jest za udzieleniem
absolutorium Prezydentowi Miasta Piły za 2006 rok, zgodniez wnioskiem
Komisji Rewizyjnej – za opowiedziało się 16 radnych, przeciw 0 głosów, od
głosu wstrzymało się 5 radnych, uchwała podjęta została większością głosów –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Prezydent Kosmatka podziękował za udzielenie absolutorium.

Ad-10/

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007r.

Dostarczoną radnym w dniu sesji autopoprawkę omówiłaSkarbnik Miejski Danuta
Drabik – autopoprawka stanowi załącznik do protokołu.

Uchwała, wraz z autopoprawką, podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.
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Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu oraz rodzaju i
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu
zreferowała Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych zreferowała Skarbnik
Miejski Danuta Drabik wnosząc autopoprawkę do §3 – zamiast 300 osób naleŜy
wpisać 100 osób.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu powyŜszego projektu
uchwały przez Komisje Rady. 

Uchwała, wraz z autopoprawką, podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Wrzosowej
zreferowała Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Jałowcowej
zreferowała Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Świerkowej
zreferowała Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-16/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Michałowskiego i
Szermentowskiego zreferowała Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej
Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-17/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli na dokonanie darowizny
nieruchomości gruntowej, połoŜonej w Pile przy al. Powstańców Wielkopolskich
na rzecz Województwa Wielkopolskiego zreferowała Naczelnik Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-18/

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w trybie przetargowym nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Piła zreferowała Naczelnik Wydziału Gospodarki
Nieruchomościami Cyryla Dobecka wnosząc autopoprawkę do uzasadnienia
dotyczącą zmiany numeru działki.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała, wraz z autopoprawką, podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-19/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny
nieruchomości zbywanej w drodze zamiany na rzecz Inspektorii Towarzystwa
Salezjańskiego w Pile zreferowała Naczelnik Wydziału Gospodarki
Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały z
zapisaniem w § 1 -  80% bonifikaty.

Za przyj ęciem 80% bonifikaty opowiedziało się 14 radnych, 3 radnych było
przeciwnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.
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Za podjęciem uchwały, z 80%bonifikat ą, głosowało 14 radnych, 3 radnych było
przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została
większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-20/

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
informacji dotyczącej wykonania uchwały Rady Miasta Piły Nr XXXI/371/05 z
dnia 22 lutego 2005r. w sprawie określenia zasad prowadzenia gospodarki
nieruchomościami w Gminie Piła. 

Informacja przyj ęta została jednogłośnie – informacja stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-21/

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia “Programu usuwania azbestu na terenie
Gminy Piła na lata 2007 – 2012” zreferował Naczelnik Wydziału Gospodarki
Komunalnej Jerzy Mac informuj ąc o przyjęciu poprawki proponowanej przez
Komisję Gospodarki Miejskiej dot. pkt. 5 .2 – Pomoc samorządu terytorialnego
w usuwaniu wyrobów zawierających azbest - polegającą na zapisaniu
następujących wyrazów:
“ Nie będą rozpatrywane wnioski dotyczące zrealizowanych juŜ zadań”.

Uchwała, wraz z autopoprawką, podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-22/

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji
dotyczącej inicjatywy utworzenia jednostki pomocniczej zreferował Prezydent
Miasta Piły Zbigniew Kosmatka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje ww.
projektu uchwały.
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Radna Dorota Sokołowska 
– nawiązując do zapisu § 5 pkt. 2 stwierdziła,Ŝe dotychczasowe uchwały zawierały

dokładny zakres zadań Komisji, teraz jest zapis, Ŝe określi to Prezydent Miasta;
– stwierdziła, Ŝe zadania wymienione w § 6 wykonuje Komisja.

Przedstawiciel Osiedla Koszyce Piotr Smagur
– poruszył sprawę wytypowania przez Urząd tylko 1 lokalu wyborczego, a na

terenie Koszyc są takie 2 lokale, zwrócił się z prośba o zmianę lokalu i
wytypowanie lokalu przy al. Niepodległości;

– zapytał, czy w momencie elektronicznych konsultacji z jednej skrzynki będzie
moŜna wysłać więcej ankiet.

Odpowiedzi udzielali Prezydenci Zbigniew Kosmatka i Paweł Dahlke.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Rada, jednogłośnie, na przedstawicieli Rady do składu Komisji Konsultacyjnej
wybrała radnych Jarosława Kotwicę, Jana Lusa oraz Dorotę Sokołowską.

Ad-23/

W sprawie projektu uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Prezydenta
Miasta Piły głos zabrał Prezydent Kosmatka informując, Ŝe wyjaśnienia w tej
sprawie złoŜył na piśmie uznając tę skargę za bezzasadną.

Podobną opinię wyraził Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Tadeusz
Rzemykowski stwierdzając, iŜ sprawa Pana Wojtynowskiego jest mu znana i
powinna raczej trafić do sądu.

Radny Krzysztof Szewcpoprosił o wyjaśnienie zdania “ zgoda właściciela lokalu
nie jest przesłanką konieczną do dokonania zameldowania decyzją administracyjną.”

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Adam Leszczyński wyjaśnił, iŜ zdanie
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to zostało zaczerpnięte z ustawy o ewidencji ludności i dowodach osobistych i
zgodnie z zapisami tej ustawy sam meldunek nie jest toŜsamy z prawem własności,
ale jest zwykłą rejestracją pobytu. Zgodnie z przepisami, osoba zamieszkała w
danym lokalu, nie posiadająca zgody właściciela na jej pobyt, moŜe złoŜyć wniosek
o jej zameldowanie.

Za uznaniem skargi za bezzasadną opowiedziało się 16 radnych, 2 radnych
wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-24- 25/

W punkcie interpelacje i zapytania oraz sprawy róŜne głos zabrali:

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki 
– zapytał jak rozwiązany będzie problem krzyŜówki przy dworcu – Zastępca

Prezydenta Jerzy Wołoszyński poinformował,Ŝe organizacja ruchu będzie się
zmieniać w miarę budowy, w pierwszej kolejności będzie wycinka drzew i
wyprowadzenie busów z terenu przyległego do PKS;

– zapytał Prezydenta Wołoszyńskiego jak widzi preferowanie budowy naszego
odcinka drogi S-11 –Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński poinformował,Ŝe
odbyło się pierwsze posiedzenie Stowarzyszenia, przyjęto regulaminy, wybrano
władze, powierzono mu funkcje skarbnika, podjęła juŜ pracę komisja uchwał i
wniosków.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziakodczytał pismo
Pana Smagura w sprawie budowy chodnika przy al. Niepodległości – pismo stanowi
załącznik do protokołu –Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński poinformował,
Ŝe w 2003 roku zapadły ustalenia,Ŝe gmina i GDDP, po połowie, sfinansują to
zadanie, uznano jednak,Ŝe naleŜy uwzględnić interes pozostałych mieszkańców i
wybudować chociaŜ namiastkę chodnika, to zobowiązanie jest realizowane, od ul.
Nowowiejskiego do Młynarskiej, projekt techniczny będzie do końca kwietnia.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz zapytał o
harmonogram wywozuśmieci segregowanych –Zastępca Prezydenta Jerzy
Wołoszyński stwierdził, Ŝe jest harmonogram sporządzony w oparciu o
doświadczenie, bo nie moŜna tego zjawiska precyzyjnie zmierzyć, Altvater
poszukuje rozwiązań, będą rozmowy jak to usprawnić. 

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
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– zapytał, czy ul. Piekarska będzie poszerzona –Zastępca Prezydenta Jerzy
Wołoszyński poinformował, Ŝe trwa postępowanie związane z przesadzeniem
bądź likwidacją Ŝywopłotu, musi być na to decyzja Starosty, w budŜecie jest
zabezpieczenie na modernizację;

– zapytał, czy będzie zmodernizowany chodnik wzdłuŜ al. Niepodległości od Szkoły
Nr 5 – Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński poprosił o interpelację na
piśmie, która zostanie przekazana do Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych;

– stwierdził, iŜ StraŜ Miejska ustaliła, Ŝe zabudowa rejonu Wieniawskiego,
sprzątanie, naleŜy do obowiązków miasta, teren jest wyjątkowo zaśmiecony przy
garaŜach oraz wzdłuŜ ogrodów działkowych i torów kolejowych –Zastępca
Prezydenta Jerzy Wołoszyński poinformował, Ŝe na ukończeniu jest proces
legislacyjny ustawy o utrzymaniu porządku i czystości gminy, byćmoŜe Parlament
podejmie taką decyzję, Ŝe właścicielem strumienia odpadów jest gmina i wówczas
kaŜdy właściciel nieruchomości będzie parapodatkiem komunalnym płacił za
wywóz śmieci;

– zapytał jaką moŜliwość egzekucji posiada StraŜ Miejska – Zastępca Prezydenta
Jerzy Wołoszyński poinformował, Ŝe przepisy dopuszczają zrealizowanie
wykonania zastępczego, ale nie ma moŜliwości prowadzenia egzekucji
administracyjnej, StraŜ Miejska prowadzi takie postępowania, ale sądy orzekają o
znikomej szkodliwości czynu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz zapytał do kogo
naleŜy się zwrócić o zamontowanieświateł przy al. Powst. Wlkp. -Zastępca
Prezydenta Jerzy Wołoszyński poinformował, Ŝe gestorem jest Wielkopolski
Zarząd Dróg Wojewódzkich.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczakzapytał, czy istnieje moŜliwość
zamontowaniaświateł na skrzyŜowaniu Okólnej i Ludowej –Zastępca Prezydenta
Jerzy Wołoszyński poinformował,Ŝe jest to droga powiatowa, a decyzja naleŜy do
Starosty, zdaniem Prezydenta do sprawy naleŜy powrócić po zakończeniu
modernizacji ul. Zygmunta Starego, w momencie obowiązywania planu na
wysokości ul. Konopnickiej.

Radny Włodzimierz Michalski uznał, iŜ naleŜy zmienić podporządkowanie ul.
Okólnej – Ludowej.

Radny Jan Lus stwierdził,Ŝe naleŜy przeznaczyć więcej pieniędzy na oczyszczanie
miasta.
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Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
zapytał, czy na przedłuŜeniu ul. Konopnickiej – Plac Zwycięstwa, wzdłuŜ Szkoły
Policji i byłych Zakładów Mięsnych jest planowana droga do wyjścia – Zastępca
Prezydenta Jerzy Wołoszyński stwierdził, Ŝe trwają prace i uzgodnienia dla tego
obszaru, jest opracowywany plan GEMAR, powiązanie komunikacji ma się odbyć na
wysokości ul. Konopnickiej, w planie zagospodarowania dla obszaruPlacu Staszica
jest przebieg uliczny, przez Zakłady Mięsne ulicy nie ma.

Ad-26/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady IX sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                        ......................................................
                                                                                   Kazimierz Kosmatka
                                                                             
                                                                             .......................................................
                                                                                 Włodzimierz Bystrzycki
                                                                             
                                                                             .......................................................
                                                                                        Paweł Jakrczak
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